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TINA-fonds  -  Aanvragen en rendement

TINA is op 17 december 2010 door de Vlaamse Regering opgericht in de schoot van de 
PMV. Bedoeling was de 200 miljoen euro die Vlaanderen aan het fonds heeft bijgedragen 
op 5 jaar tijd te investeren in diverse projecten. De samenwerkingsovereenkomst tussen 
PMV en de Vlaamse Regering werd gefinaliseerd op 31 maart 2011. 

TINA kan participeren in projecten van consortia die innovatieve diensten, producten of 
concepten in de markt willen zetten. De nadruk ligt op het belang van 
structuurverandering van de Vlaamse economie. 

Daarmee is TINA een belangrijke pijler van het Nieuw Industrieel Beleid dat moet leiden 
tot een transformatie van de Vlaamse economie. Ondertussen is het TINA-fonds 
operationeel. 

1. Hoeveel aanvragen tot investeringen werden er in 2016 ingediend/geanalyseerd?

a) Graag totaal aantal en opsplitsing per sector van aanvraag.

b) Hoeveel waren de gevraagde investeringsbedragen over voornoemde periode? 
Graag totaal aantal en opsplitsing per sector van aanvraag.

2. Hoeveel van de ingediende/geanalyseerde aanvragen werden goedgekeurd binnen 
die referteperiode? 

a) Graag totaal aantal en opsplitsing per provincie.

b) Hoeveel waren de goedgekeurde investeringsbedragen over voornoemde 
periode? Graag totaal aantal en opsplitsing per provincie en per sector van 
aanvraag.

3. Voor hoeveel euro in totaal werd er aan dossiers goedgekeurd in 2015 en 2016? 
Hoeveel private inbreng staat hier tegenover?

4. Voor hoeveel euro in totaal werd er aan dossiers goedgekeurd in 2015 en 2016? 
Hoeveel private inbreng staat hier tegenover?

5. Welk rendement leverde één euro investering op in 2015?

6. Welk rendement leverde één euro investering op in 2016?



7. Welke zijn de drie belangrijkste sectoren waarin bedrijven, die een aanvraag én 
goedkeuring kregen, actief zijn in 2015, respectievelijk 2016? Kan de minister 
hiervan eveneens de procentuele verdeling opgeven? 

8. Hoeveel van de ingediende aanvragen werden geweigerd in 2015? 

a) Graag totaal aantal en opsplitsing per maand en per provincie.

b) Wat waren de drie voornaamste redenen van weigering van een dossier? 

9. Hoeveel van de ingediende aanvragen werden geweigerd in 2016? 

a) Graag totaal aantal en opsplitsing per maand en per provincie.

b) Wat waren de drie voornaamste redenen van weigering van een dossier? 

10. TINA werkt samen met andere fondsen, al dan niet uit andere EU-landen.

Hoe kan TINA haar netwerk nog meer uitbreiden aangezien ze maximaal 50% van de 
financieringsnood kan invullen en aangewezen is op co-investeerders?
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1. a) In 2016 werden 29 dossiers ingediend en geanalyseerd:
Chemie: 6;
Alternatieve energie: 4;
Satelliet- en communicatie: 2;
Voeding: 1;
Andere industriële sectoren: 16.

b) De gevraagde investeringsbedragen:
Chemie: 43,7 miljoen euro;
Alternatieve energie: 33,2 miljoen euro;
Satelliet- en communicatie: 14,5 miljoen euro;
Voeding: 0,6 miljoen euro;
Andere industriële sectoren: 53 miljoen euro.

2. a) 4 dossiers: 3 in de provincies Antwerpen en 1 in Vlaamse- Brabant.

b) De goedgekeurde bedragen per sector zijn:
Chemie: 7,5 miljoen euro;
Satelliet – en communicatie: 7,5 miljoen euro;
Industrie: 450.000 euro.

3. In 2015 werden voor 63,2 miljoen euro aan dossiers goedgekeurd. In 2016 werd voor 
15,5 miljoen euro aan dossiers goedgekeurd, waartegenover een private inbreng van 
46 miljoen euro stond en werden nog 33,5 miljoen euro investeringen gedaan in 
dossiers die eerder al goedgekeurd werden. In 2016 werden vele grote dossiers 
ontvangen waarvan de complexiteit en de doorlooptijd langer is waardoor vele 
investeringen pas in 2017 zullen gerealiseerd worden.

4. Zie antwoord vraag 3.

5. PMV-TINA zit nog in een investeringsfase en het is dus te vroeg om te spreken van 
een rendement op investering aangezien er nog niet naar exits gekeken wordt. 

6. Zie antwoord vraag 5

7. De investeringen zijn verspreid over verschillende sectoren zoals cleantech, 
hernieuwbare energie & groene mobiliteit, biotechnologie/life sciences, 
farmaceutische diensten, chemie, electronica & micro-electronica, 3D-
printing/Additive manufacturing, maakindustrie, …. Een breed scala van sectoren 
komt aan bod binnen TINA. De dossiers bevatten zowel kmo’s, grote ondernemingen 
(vanuit binnen- en buitenland), kennisinstellingen, SOC’s en universiteiten.

De drie belangrijkste sectoren in de portefeuille zijn cleantech en duurzame chemie, 
life sciences en maakindustrie (inclusief nieuwe productietechnieken). De portefeuille 
is heel gebalanceerd in dit opzicht, en vertoont geen grote afwijkingen jaar na jaar.

8. a) In 2015 werden een 20-tal dossiers stopgezet.



b) De belangrijkste redenen waarom een dossier geweigerd wordt, zijn de volgende:
 Business case niet rendabel;
 Geen afdoende IP-bescherming of kennis van de markt bij 

innovatieve verhalen. Marktpotentieel van de innovatie niet 
aanwezig;

 Financiering langs private kant raakt niet rond.

9. a) In 2016 werden 18 dossiers stopgezet

b) De voornaamste redenen zijn dezelfde als in antwoord 8b. Over de loop van de 
jaren blijven deze redenen stabiel.

10. TINA werkt met verschillende binnenlandse en buitenlandse fondsen samen of kijkt 
samen naar nieuwe dossiers. Capricorn, MVP, Set Ventures, GIMV, Korys, … zijn 
slechts een greep uit de fondsen waar mee samengewerkt wordt. PMV-TINA werkt 
met meer dan 20 binnen-en buitenlandse fondsen samen.


